
Protokół Nr XIII/19

z XIII sesji Rady Miasta Piły,

(zwołanej na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym)

która odbyła się 26 lipca 2019 r.

w Urzędzie Miasta Piły, sala 229b

(czas trwania godz.:13:00 – 14:15)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XIII sesji Rady Miasta Piły otworzyła Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta Piły.

Przewodnicząca Rady odczytała tekst w sprawie obowiązku informacyjnego dotyczącego ochrony

danych osobowych: “W związku z faktem, że podczas transmisji i utrwalania za pomocą urządzeń

rejestrujących obrazu i dźwięku obrad sesji Rady Miasta Piły ma miejsce przetwarzanie danych

osobowych osób uczestniczących w obradach sesji w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych

danych ujawnionych przez rozmówców, uprzejmie informuję, że obowiązek informacyjny wobec

tych osób spełniany jest poprzez:

• wyemitowanie przed rozpoczęciem każdej sesji Rady Miasta Piły planszy z treścią klauzuli

obowiązku informacyjnego,

• wywieszenie treści klauzuli  obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych lokalu,

w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły.

Prosimy, aby każda osoba zainteresowana udziałem w obradach sesji Rady Miasta Piły zapoznała

się z treścią informacji”.

Przewodnicząca stwierdziła, że na sali jest quorum - obecnych było 18 radnych - nieobecni byli

radni:  Gabriela Milska,  Grzegorz Płachta,  Marek Toboła,  Sławomir Wegner i  Krzysztof Zając -

pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał  oraz  powitała  przybyłych  radnych

i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta Piły powiedziała, że zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy

o  samorządzie  gminnym na  wniosek  prezydenta  lub  co  najmniej  1/4  ustawowego składu  rady

miasta przewodniczący obowiązany jest zwołać sesję na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia

złożenia  wniosku.  Przewodnicząca  powiedziała,  że  porządek  obrad  został  radnym  dostarczony

drogą elektroniczną 25 lipca br. i jest on zgodny z pismem Prezydenta Miasta Piły z 22 lipca 2019

roku.



Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2019 - 2029 - druk 169.

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok -

druk 170.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/106/19 Rady Miasta

Piły z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie utworzenia Zespołu Żłobków w Pile i uchwalenia

jego Statutu - druk 168.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. "Czas

na rodzinę" w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014

- 2020 - druk 171.

6. Zamknięcie obrad.

Ad 2.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2019 - 2029 przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały łącznie z projektem uchwały Rady Miasta

Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.

Skarbnik zgłosiła autopoprawkę. Przed chwilą otrzymaliśmy informację, że przeprowadzone były

konsultacje  społeczne  z  mieszkańcami  ul.  Młodych  w  zakresie  realizacji  przedsięwzięcia

związanego z budową placu zabaw przy tej ulicy. Żeby można było rozpocząć procedury związane

z wyłonieniem wykonawcy, musimy zmienić tytuł tego zadania i tego dotyczy autopoprawka.

Krzysztof Szewc, zastępca Prezydenta Miasta Piły powiedział, że zmiany, które następują są dla

nas  bardzo  korzystne,  a  ostatni  element,  o  którym  wspomniała  Skarbnik,  wynika  wprost

z konsultacji z mieszkańcami.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że jedno z zadań dotyczy szkoły podstawowej nr 7, a termin

realizacji oznaczony jest, tak jak w przypadku szkoły podstawowej nr 6, na lata 2016-2019. Radny

powiedział, że martwi go zapis dotyczący limitu na lata 2020, 2021, 2022 - na szkołę podstawową

nr 7 - 0,00. Radny zapytał, kiedy w końcu ta szkoła doczeka się hali sportowej z prawdziwego
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zdarzenia oraz,  czy ruszymy z realizacją tej  hali  po zakończeniu zadania związanego ze szkołą

podstawową nr 6.

Radny Mieczysław Karpiński powiedział, że cieszy się, że jest możliwość pozyskania środków

rządowych na przebudowę dróg w Pile i dodał, że ma nadzieję, że znajdą się środki na przebudowę

innych dróg w Pile  -  np.  ul.  Kamiennej.  Odnosząc się do przebudowy Domku Staszica,  radny

powiedział, że uważa, że plany dotyczące tego zadania powinny być przedstawione publicznie.

Skarbnik powiedziała,  odnosząc się  do Domku Staszica,  że w tej  chwili  przygotowany mamy

program funkcjonalno-użytkowy,  jest  on  bardzo  ogólny.  Na  późniejszym etapie  realizacji  tego

zadania projekt będzie na pewno przedstawiony szerzej - dodała Skarbnik Gminy. Odnośnie do

szkoły podstawowej nr 7 , Skarbnik powiedziała, że dokumentacja związana z budową hali została

przygotowana kilka miesięcy temu, włącznie z pozwoleniem na budowę. Kosztorys wskazuje w tej

chwili  na  14,  15  mln  zł  i  ten  obiekt  będzie  możliwy  do  zrealizowania  po  otrzymaniu

dofinansowania zewnętrznego.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły  powiedziała, że z przyczyn technicznych na dzisiejszej sesji

przeprowadzone będzie głosowanie imienne. § 57 ust. 1-5 uchwały nr LVIII/742/18 Rady Miasta

Piły z dnia 25 września 2018 r. w sprawie Statutu Miasta Piły stanowi:

1. Głosowanie imienne zarządza i przeprowadza Przewodniczący obrad.

2. Przy głosowaniu imiennym wywołany z listy obecności głosujący radny, oświadcza czy jest „za”

lub „przeciw” lub też, że „wstrzymuje się od głosu”.

3. Osoba wyznaczona przez Przewodniczącego obrad odnotowuje indywidualny głos radnego.

4. Przewodniczący obrad ogłasza wynik głosowania.

5. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady.

Przewodnicząca Rady Miasta Piły rozpoczęła głosowania imienne.

Przewodnicząca  pytała  każdego  z  radnych,  czy  jest  za  podjęciem  uchwały,  przeciw,  czy

wstrzymuje się od głosu.  Lista  zawierająca zestawienie imiennego głosowania radnych stanowi

załącznik do protokołu.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  18  głosami  “za” -  uchwała  nr  XIII/114/19  stanowi

załącznik do protokołu.
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Ad 3.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.

Przewodnicząca  Maria  Kubica powiedziała,  że  Skarbnik  przedstawiła  przedmiotowy  projekt

uchwały łącznie z poprzednim.

Przewodnicząca Rady przypomniała, że radni głosują imiennie i rozpoczęła głosowanie.

Przewodnicząca  pytała  każdego  z  radnych,  czy  jest  za  podjęciem  uchwały,  przeciw,  czy

wstrzymuje się od głosu.  Lista  zawierająca zestawienie imiennego głosowania radnych stanowi

załącznik do protokołu.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę, wraz ze zgłoszoną autopoprawką, jednogłośnie - 18 głosami “za” -

uchwała nr XIII/115/19 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/106/19 Rady Miasta Piły

z dnia 25 czerwca 2019 r. w sprawie utworzenia Zespołu Żłobków w Pile i uchwalenia jego Statutu

przedstawił Sebastian Dzikowski, dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Dyrektor  Dzikowski zgłosił  dwie  autopoprawki  w  podstawie  prawnej.  Jest  to  akt  prawa

miejscowego  i  należy  podać  wszystkie  pozycje  publikatora.  W  odniesieniu  do  ustawy

o samorządzie gminnym chodzi o dopisanie po przecinku: “poz. 506, poz. 1309”, a w odniesieniu

do ustawy o opiece nad dziećmi do lat 3 po przecinku: “poz. 409, poz. 730”.

Przewodnicząca Rady przypomniała, że radni głosują imiennie i rozpoczęła głosowanie.

Przewodnicząca  pytała  każdego  z  radnych,  czy  jest  za  podjęciem  uchwały,  przeciw,  czy

wstrzymuje się od głosu.  Lista  zawierająca zestawienie imiennego głosowania radnych stanowi

załącznik do protokołu.

Głosowanie:
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Radni podjęli  uchwałę,  ze zgłoszonymi autopoprawkami,  jednogłośnie -  18 głosami “za” -

uchwała nr XIII/116/19 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie zatwierdzenia do realizacji  projektu pt.  "Czas  na

rodzinę" w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014 - 2020

omówiła Wanda Kolińska, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile.

Dyrektor Kolińska zgłosiła autopoprawkę dotyczącą podstawy prawnej - “Dz.U. z 2019 r., poz.

506 z późn. zm”.

Radna Wioletta Stalęga zapytała, według jakich kryteriów będzie przebiegał proces wybierania

osób kwalifikujących  się  do  projektu  oraz,  czy  do  koordynowania  projektu  będzie  zatrudniona

dodatkowa osoba.

Dyrektor  Kolińska powiedziała,  że  projekt  kierowany  jest  do  rodzin,  w  których  występują

problemy opiekuńczo-wychowawcze, a w związku z tym część kandydatów już znamy. Ponieważ

projekt jest wieloletni - dodała Dyrektor - to będziemy rekrutować kolejne rodziny spełniające te

kryteria.  Dyrektor  powiedziała  też,  że koordynatorem projektu będzie pracownik,  który pracuje

z projektami od jakiegoś czasu.

Radna Teresa Kasior zapytała, czy dobrze zrozumiała, że głównym koordynatorem będzie MOPS.

Dyrektor Kolińska powiedziała, że to jest projekt MOPS-u.

Radny  Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  w  projekcie  uchwały  jest  mowa  o  Wielkopolskim

Regionalnym Programie Operacyjnym na lata 2014-2020. Radny zapytał, dlaczego dopiero teraz

wchodzimy z tym projektem, jeśli realizacja będzie do 2020 r.

Dyrektor  Kolińska powiedziała,  że  teraz  tego  typu  konkurs  został  ogłoszony  i  dlatego  teraz

przystępujemy do tego projektu. Projekty można rozliczać nawet, bodajże, do 2023.

Radny Mieczysław Karpiński powiedział,  że to  dobrze,  że są projekty przygotowane z myślą

o osobach zagrożonych wykluczeniem społecznym, ale radny ma wrażenie, że lepiej by było gdyby
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pieniądze trafiły bezpośrednio do rodzin. Radny Karpiński zapytał, czy ten projekt był omawiany

na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych.

Dyrektor Kolińska powiedziała, że temat nie był omawiany przez Komisję Spraw Społecznych, bo

to jest nowy projekt, a przed sesją nadzwyczajną nie ma posiedzeń stałych komisji Rady. Dyrektor

powiedziała  też,  że  inny  zakres  stanowi  pomoc  w  postaci  gotówki  przekazywana  rodzinom,

a innym rodzajem pomocy jest budowanie infrastruktury.

Przewodnicząca Rady przypomniała, że radni głosują imiennie i rozpoczęła głosowanie.

Przewodnicząca  pytała  każdego  z  radnych,  czy  jest  za  podjęciem  uchwały,  przeciw,  czy

wstrzymuje się od głosu.  Lista  zawierająca zestawienie imiennego głosowania radnych stanowi

załącznik do protokołu.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  17  głosami  “za”,  przy  1  głosie  “wstrzymującym się” -  uchwała  nr

XIII/117/19 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Maria Kubica, przewodnicząca Rady Miasta

Piły zakończyła obrady XIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła Przewodnicząca Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Maria Kubica
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